

01. Juli 2025

REACH Konformitätserklärung

Lieferantenerklärung zur REACH Verordnung (EG) Nr. 1907/2006

Mit der neuen europäischen Chemikaliengesetzgebung REACH trat am 1. Juni 2007 eine Verordnung in Kraft, die der Registrierung, Evaluierung, Autorisierung und Restriktion von Chemikalien dient. Diese Gesetzgebung hat die Sicherstellung eines hohen Schutzniveaus für die menschliche Gesundheit und die Umwelt zum Ziel und deckt sich folglich mit den unternehmerischen Verpflichtungen der Laue Cleaning Technology GmbH.

In Bezug auf Artikel 33 der REACH Verordnung (EG) Nr. 1907/2006 bestätigen wir nach bestem Wissen, dass in unseren Produkten keine besorgniserregenden Stoffe gemäß aktueller [SVHC-Kandidatenliste](#) enthalten sind, bzw. die maximal zulässigen Gewichtsprozentanteile von 0,1 % eingehalten werden.

Um die Lieferkette abzusichern und im Interesse höchster Produktsicherheit fordern und verfolgen wir die Umsetzung von REACH auch auf Seite unserer Lieferanten. Die Zusicherung der REACH-Konformität ist Teil unserer Lieferantenqualifikation.

Mit freundlichen Grüßen



Rouven Laue

Laue Cleaning Technology GmbH

Geschäftsführung: TBW/IMC Rouven Laue
Adresse: Lindenstraße 31, 32457 Porta Westfalica
Tel.: +49 (0) 5 71 / 38 60 14 99
Fax: +49 (0) 5 71 / 38 61 05 05

E-Mail: info@laue-cleaning-technology.de
Web: www.laue-cleaning-technology.de
www.lct-onlineshop.de

BfR-Nummer: 11897
Eori-Nr.: DE6947409
Ust-IdNr.: DE 257 499 004

July 01, 2025

REACH Conformity Declaration

Declaration of Conformity to REACH Regulation (EC) No 1907/2006

REACH is a European Community Regulation on chemicals and their safe use. It deals with the registration, evaluation, authorization and restriction of chemical substances. The new regulation entered into force on 1 June 2007. This legislation aims to ensure a high level of protection for human health and the environment and consequently covers the corporate obligations of the Laue Cleaning Technology GmbH.

With reference to Article 33 of the REACH Regulation (EC) No 1907/2006, we confirm to the best of our knowledge that our products do not contain any substances of very high concern according to the latest [SVHC candidate list](#), or that the maximum permissible weight percentages of 0.1% are complied with.

In order to secure the supply chain and in the interest of maximum product safety, we also demand and pursue the implementation of REACH on the part of our suppliers. The assurance of REACH conformity is part of our supplier qualification.

With best regards



Rouven Laue

Laue Cleaning Technology GmbH

Geschäftsführung: TBW/IMC Rouven Laue
Adresse: Lindenstraße 31, 32457 Porta Westfalica
Tel.: +49 (0) 5 71 / 38 60 14 99
Fax: +49 (0) 5 71 / 38 61 05 05

E-Mail: info@laue-cleaning-technology.de
Web: www.laue-cleaning-technology.de
www.lct-onlineshop.de

BfR-Nummer: 11897
Eori-Nr.: DE6947409
Ust-IdNr.: DE 257 499 004